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PROTOKÓŁ  NR XLVII/2018 

XLVII  SESJI  RADY  MIEJSKIEJ  W  SUPRAŚLU 

w dniu 13 listopada 2018 r. 

 

 

     XLVII sesja Rady Miejskiej odbyła się w Urzędzie Miejskim w Supraślu. Otworzyła ją  o godz.1800 

Przewodnicząca Rady Pani Monika Suszczyńska. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 

14, co stanowi quorum przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały (w sesji nie 

uczestniczył radny Józef Fiłonowicz). 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

       Lista obecności stanowi załącznik  nr 1 do protokołu. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

Monika Suszczyńska – przedstawiła propozycję porządku dziennego, 

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek o rozszerzenie porządku dziennego o dodatkowy punkt „Wolne 

wnioski” 

Burmistrz –  stwierdził, że jako inicjator zwołania sesji wyraża na to zgodę, ale pod warunkiem, że będzie 

to dotyczyło konkretnej sprawy, 

Tadeusz Karpowicz – wyjaśnił, że sprawa dotyczy remontu chodnika na ul.Leszczynowej, 

 

stanowisko Rady – za przyjęciem powyższego wniosku 

głosowało 7 radnych, przeciw 2 i 5 wstrzymało się od głosowania, 

 

 

Stosunkiem głosów 10 za, przy 1 przeciw i 3 wstrzymujących się od głosowania 

 przyjęto następujący porządek dzienny : 

 

1) Otwarcie obrad - przyjęcie porządku dziennego. 

2) Podjęcie uchwał : 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie 

zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Gminy Supraśl na 2019 r. 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 

obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych, 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Supraśl, 

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy 

Supraślna dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony Środowiska i gospodarki 

wodnej w uzdrowiskowej gminie Supraśl, 

e) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 r. 

f) w sprawie zmiany WPF Gminy Supraśl. 

3) Wręczenie pamiątkowych grawertonów z okazji zakończenia VII kadencji Rady Miejskiej w 

Supraślu - zakończenie. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad.2 

 

Podjęcie uchwał : 

 

a) w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego w zakresie 

zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Gminy Supraśl na 2019 r. : 
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uchwalę Nr XLVII/598/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

zał. nr 2 

 

 

 

b) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw 

obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji 

obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych : 

 

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały, 

 

uchwalę Nr XLVII/599/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

zał. nr 3 

 

 

 

c) w sprawie zmiany uchwały w sprawie Statutu Gminy Supraśl : 

 

uchwalę Nr XLVII/600/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 11 głosach za i 3 wstrzymujących się od głosowania, 

zał. nr 4 

 

 

 

d) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Supraślna 

dofinansowanie kosztów inwestycji z zakresu ochrony Środowiska i gospodarki wodnej w 

uzdrowiskowej gminie Supraśl : 

 

Mariusz Żukowski – omówił projekt uchwały, 

 

uchwalę Nr XLVII/603/2018 w sprawie jw. 

podjęto jednogłośnie, 

(w głosowaniu uczestniczyło 14 radnych) 

zał. nr 5 

 

 

 

e) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 r.  : 

 

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały, 

Ludmiła Sawicka –  zapytała dlaczego z budżetu została zdjęta cała kwota dotycząca kanalizacji na 

ul.Wiewiórczej i ul.Zajęczej, 

Burmistrz – wyjaśnił, ta inwestycja jest już przygotowywana, brakuje jedynie uchwały o przekroczeniu 

roku budżetowego, (dotyczy to również Sowlan), 

Ludmiła Sawicka – zapytała dlaczego tej inwestycji nie ma na dzisiejszej sesji, 

Lucyna Majewska   – wyjaśniła, że nie ma na dzisiejszej sesji, ponieważ  to zadanie będzie kontynuowane 

w 2019 r. 
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Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że pierwsze pismo w sprawie chodnika na ul.Leszczynowej było 

złożone jeszcze w kwietniu i do tej pory nic nie zostało zrobione, a przy gołoledzi 

robi się tam bardzo niebezpiecznie, 

- zapytał w jakim celu postawiono ławki na chodniku przy przedszkolu, 

- ponieważ z przedszkola w Grabówce zdejmuje się 500 tys. zł, to jego zdaniem, 

część tych środków (30 tys. zł) powinno się zostawić na remont chodnika przy 

ul.Leszczynowej, 

- poprosił o uszczegółowienie wniosku o przyznanie dodatkowo 40 tys. zł dla 

CKiR, 

Burmistrz – wyjaśnił, że na wniosek mieszkańców ul.Leszczynowej, Komisja Infrastruktury zajęła 

stanowisko, aby Burmistrz Supraśla zabezpieczył środki na kompleksową dokumentację, 

aby można było jak najszybciej przeprowadzić remont tej ulicy, 

 -  jego zdaniem rzeczywiście lepiej przygotować kompleksowy projekt, niż robić to etapami, 

 -  jeżeli chodzi o zwiększone środki dla CKiR-u wyjaśnił, że jest to związane z dodatkowymi 

zadaniami zleconymi do wykonania przez CKiR przez Urząd Miejski, 

Tadeusz Karpowicz –  odnośnie chodnika przy ul. Leszczynowej wyjaśnił, że chodzi jedynie o bieżącą 

naprawę, 

Burmistrz – stwierdził, że osobiście zobaczy jak to wygląda i jeżeli uzna, że jest taka potrzeba, to ten 

chodnik zostanie naprawiony, 

Bernard Prochaski – odnośnie chodnika przy ul.Leszczynowej stwierdził, że jego zdaniem wystarczy 

postawić zakaz parkowania samochodów po obu stronach, 

Tadeusz Karpowicz – stwierdził, że w dniu dzisiejszym odbył się przetarg na oświetlenie z funduszu 

sołeckiego, zostanie zrobione około 75 metrów oświetlenia, ponieważ w 

ubiegłym roku fundusz sołecki w Grabówce w ogóle nie został wykonany, stawia 

więc wniosek, aby dołożyć do tego jeszcze 20 tys. zł i zainstalować dodatkowo 

3 lampy, 

Walerian Anisimowicz –  zwrócił uwagę, że jest połowa listopada i zwiększanie zadań do zrealizowania 

jeszcze w tym roku może spowodować, że tych środków nie zdołamy wydać, 

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek o przesunięcie 20 tys. zł z przedszkola na te dodatkowe lampy, 

Burmistrz – nie wyraził na to zgody, 

Tadeusz Karpowicz – postawił wniosek aby te 20 tys. na lampy przesunąć z CKiR (z 40 tys.), 

 

stanowisko Rady – za pozytywnym zaopiniowaniem 

powyższego wniosku głosowało 5 radnych, przeciw 9, 

 

 

Krystyna Woronko – zapytała o świetlicę w Karakulach, 

Burmistrz – wyjaśnił, że do czasu podjęcia decyzji przez nową Radę, żadne działania w tej sprawie nie 

będą podejmowane, ponieważ koszty związane z remontem tej świetlicy znacznie 

przekroczyły wartości kosztorysowe, (dotacja z Urzędu Marszałkowskiego miała wynosić 

około 70 tys. zł, a wartość inwestycji miała wynosić 600 tys. zł,) 

 

 

uchwalę Nr XLVII/601/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 9 głosach za, 2 przeciw i 3 wstrzymujących się od głosowania, 

zał. nr 6 

 

 

 

f) w sprawie zmiany WPF Gminy Supraśl : 

 

Lucyna Majewska – omówiła projekt uchwały, 
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uchwalę Nr XLVII/602/2018 w sprawie jw. 

podjęto przy 10 głosach za, 1 przeciw i 3 wstrzymujących się od głosowania, 

zał. nr 7 

 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Ad. 3 

  

Wręczenie pamiątkowych grawertonów z okazji zakończenia VII kadencji Rady Miejskiej w 

Supraślu – zakończenie : 

 

Pani Monika Suszczyńska stwierdziła, że w związku z tym,  że jest to ostatnia sesja w tej kadencji 

Rady, chciałaby serdecznie podziękować za 4-letnią współpracę, pogratulować ciężkiej, wytężonej 

pracy. Radnym, którzy zostali wybrani na kolejną kadencję pogratulowała. 

Następnie wszystkim radnym zostały wręczone pamiątkowe grawertony związane z zakończeniem 

kadencji 2014-2018. 

Poinformowała, że Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Białymstoku została zwołana I sesja 

Rady Miejskiej kadencji 2018-2023, która odbędzie się w dniu 19 listopada 2018 r. o godz.1730 , w Domu 

Ludowym w Supraślu. 

Burmistrz poinformował, że będzie wnioskował do Komisarza Wyborczego w Białymstoku o 

przesunięcie rozpoczęcia sesji na godz.1900 ze względu na zaplanowaną wcześniej mszę świętą. 

 

 

        Zakończenie : 

 

         W związku z wyczerpaniem porządku dziennego na tym sesję o godz.1930  zakończono. 

 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Protokołował :                                                                                       Przewodnicząca Rady 
Marian Brajczewski                                                                                

                                                                                                  mgr Monika Suszczyńska 

 


